



AFRICAN YOUTH INITIATIVE ON CLIMATE CHANGE (AYICC)



INITIATIVE DE LA JEUNESSE AFRICAINNE SUR LES CHANGEMENTS CLIMATIQUES (IJACC)

LANCEMENT OFFICIEL
OFFICIAL LAUNCH

CLIMATE KIOSK, COP12/MOP2

NOVEMBER 7, 2006
NAIROBI, KENYA



**FROM NOVEMBER 3RD - 5TH
2006, MORE THAN ONE
HUNDRED YOUTH FROM
AROUND THE WORLD
UNITED IN NAIROBI,
KENYA TO CREATE THE
AYICC**



**ENTRE LE 3-5 NOVEMBER
2006, PLUS DE CENT
JEUNES SE SONT REUNIS A
NAIROBI, KENYA, POUR
CREER L'IJACC.**



AYICC OVERVIEW

APERCU DE L'IJACC

L'Initiative de la Jeunesse Africaine sur les Changements Climatiques s'efforcera de résoudre le défi des changements climatiques en explorant ses liens avec le développement durable



AYICC will address the bigger picture of climate change by appreciating its links sustainable development

MISSION

Through skills development and knowledge building, ensure active youth participation at all institutional levels as well as influence the adoption of climate-friendly behavioral changes at the community level



Assurer la participation de la jeunesse a tous les niveaux décisionnels et influencer l'adoption de changements responsables vis-à-vis du climat au niveau grâce a un programme de renforcement de capacité et de partages de connaissances

GOAL/OBJECTIF

To build **capacity** and strong **partnerships** among African youth so that they may understand the urgency of the situation and take action against the impacts of climate change for both present and future generations.

Créer des liens durables au sein de la Jeunesse Africaine pour une meilleure appréciation de l'urgence de la situation, afin qu'elle s'implique dans des actions de lutte contre les changements climatiques en faveur de la génération présente et celle à venir.



.....KEY MESSAGES.....



“African youth for a better climate and livelihood”

Steve Itela - Chairman, YEN Kenya



“There comes a time when the way forward is ACTION. For the youth of Africa and the world, it is now time for ACTION. Let’s join hands and move forward.”

David Bwakali

UMOJA! L'UNITE! UNITY!



UN MESSAGE D'AFRIQUE



“Avec la force que nous avons nous les jeunes, nous devrions être la lumière pour d’autres et être un bouclier pour protéger le monde des changements climatiques qui menacent le monde” Darlene Gusugusu
BURUNDI



“Bringing African youth together to get a holistic solution to Climate Change.” WILFRED OPIYO
KENYA



“Ca été une des expériences les plus enrichissantes de ma vie de travailler avec vous, les pionniers de l’IJACC. Les échanges que nous avons eu nous ont réveillés sur ce qui se passe chez vous, et nous avons grandi énormément en apprenant de vous, nos frères et sœurs.”
Nathalie Arsenault CANADA

A MESSAGE FOR AFRICA



“We stand in **solidarity** with AYICC. We strongly **support** your initiative and we will carry your message home and urge our government to take **responsibility** for its’ actions.” Whit Jones USA SustainUS



“Africa is shedding tears due to Climate Change. To avert this, we need to redouble our efforts to harness our future in Africa and the world.” ISSA HUSSEIN KENYA
RAPID (Riverrine Agro-pastoral Initiative and Development)

THIS IS OUR TIME!

